

Date : 25/12/2017  
Ref : UPC/GF/2017/412

To: Boursa Kuwait

السادة: بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين،

تحية طيبة وبعد.

**Subject: Supplementary disclosure with regards to  
UPAC's signing of a term facility agreement**

**الموضوع: إفصاح مكمل بشأن توقيع يوباك عقد تسهيلات  
ائتمانية**

Pursuant to the provisions of module ten "Disclosure and Transparency" of the Executive Regulations of Law No. 7 for year 2010 and their amendments, United Projects for Aviation Services Company K.S.C.P (UPAC) would like to announce with regards to signing of a term facility agreement, in accordance with the attached disclosure form.

عملاً بأحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما، تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع (يوباك) بشأن توقيع عقد تسهيلات ائتمانية، وفقاً لما هو وارد بنموذج الإفصاح المرفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



Nadia Abdullah Akil

Vice Chairperson and CEO.

نادية عبدالله عقيل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

### نموذج الإفصاح المكمل

25 ديسمبر 2017	التاريخ
شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع. (يوباك)	اسم الشركة المدرجة
إفصاح مكمل من يوباك بخصوص توقيع عقد تسهيلات ائتمانية.	عنوان الإفصاح
22 يونيو 2015	تاريخ الإفصاح السابق
عطفاً على إفصاحنا السابق المؤرخ في 22 يونيو 2015، تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع ("يوباك")، بتوقيع عقد تسهيلات ائتمانية لمدة 5 سنوات بقيمة 50.1 مليون دينار كويتي ("التسهيلات") مع كل من بنك الخليج (ش.م.ك.ع) والبنك الأهلي الكويتي (ش.م.ك.ع)، وذلك لاستكمال التزامات يوباك الاستثمارية والتمويلية تجاه تطوير مشروع ريم مول في أبوظبي ("المشروع") المستثمر فيه بالمشاركة مع الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع.	التطور الحاصل على الإفصاح
من المتوقع أن تنعكس التسهيلات الائتمانية المشار إليها على البيانات المالية المرحلية المجمعة للفترة المنتهية في 31 مارس 2018 وذلك بزيادة استثمار يوباك في المشروع وتأمين كافة التزاماتها التمويلية.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

Supplementary Disclosure Form

Date	25 December 2017
Name of the Listed Company	United Projects for Aviation Services Co. K.S.C.P. (UPAC)
Disclosure Title	Supplementary Disclosure with regards to UPAC's signing of a term facility agreement
Date of Previous Disclosure	22 June 2015
Developments that occurred to the disclosure	<p>Reference to our previous disclosure dated 22 June 2015, United Projects for Aviation Services Company K.S.C.P. (UPAC) would like to announce the signing of a five-year term facilities agreement (the 'Agreement') for a value of KD 50.1 million with both of Gulf Bank Kuwait, K.S.C.P. and Ahli Bank of Kuwait, K.S.C.P.</p> <p>The above agreement serves to support UPAC's funding obligations towards the Reem Mall project in Abu Dhabi (the 'Project'), in partnership with the National Real Estate Company K.S.C.P. (NREC).</p>
The financial effect of the occurring developments (if any)	The financial impact of the above mentioned term facility is expected to be reflected in the interim consolidated financial statements for the first quarter ending as of 31 March 2018, by increasing UPAC's investment stake in the project.



**Nadia Abdullah Akil**  
Vice Chairperson and CEO